

6D5N

Beijing Pop Land Adventure

TC: **CHN-PEK6POP****(No Shopping)**

HIGHLIGHTS

- Hotel: 4* Holiday Inn Express Hotel -Central Beijing hotel near The Forbidden city
- Roast Duck
- Panda restaurant
- Beijing Zoo – Panda
- Tiananmen Square
- Forbidden City
- Summer Palace
- Temple of Heaven

PACKAGE INCLUSIVE

- 05 nights hotel accommodation based on twin sharing
- Meals as per our itinerary
- Tour are conducted in Mandarin
- Admission fee as per itinerary
- Mandarin speaking Guide

PACKAGE EXCLUDES

- Guide & Driver tipping: RMB 30/pax/day
- Tour Leader tipping: SGD 2/pax/day
- Airport Taxes
- Incidental bill and other personal
- Personal Travel Visa/ Insurance

DAY 01 SINGAPORE → BEIJING

(Meal on board)

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Beijing. Upon arrival, transfer to hotel.

Hotel: 4* Holiday Inn Express Hotel or similar

DAY 02 BEIJING

(Breakfast / Lunch / -)

Start the day by visiting **Tiananmen Square**. The Tiananmen Tower, Monument to the People's Heroes, Great Hall for the people and Mao Zedong Memorial Hall are the main sites on the Square. Then proceed to the **Forbidden City**, which is also known as Imperial Palace, once the home of emperors. After lunch, visit the **Temple of Heaven**, which was used for worshipping the

heavens and praying for good harvest in the Ming and Qing dynasties. visit **Qianmen Street, Dashilan and Beijing Fang, Xianyu kou Food street. night view of Chang 'an Avenue + Blue Harbor light show.**

Hotel: 4* Holiday Inn Express Hotel or similar



DAY 03 BEIJING

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Today visit **The Great Wall at Badaling**, is one of the most famous and well-preserved sections of the Great Wall of China. **Summer Palace**, this imperial Garden covers Longevity Hill and Kunming Lake. Golden Mask Dynasty Show+ Tricycle Hutong tour + Afternoon tea

Next visit **the old Beijing Hutong, Shichahai, Yindian Bridge, Yandaixie Street.**

Hotel: 4* Holiday Inn Express Hotel or similar



DAY 04 BEIJING

(Breakfast / - / -)

After breakfast, visit **Beijing Zoo**, it is biggest Zoo at China and there are some Panda at Zoo. Then head to view the exterior of the **The National Stadium, (Bird's Nest), Water Cube.**

Free and easy at **POP LAND** city park.

Hotel: 4* Holiday Inn Express Hotel or similar



DAY 05 BEIJING

(Breakfast / - / -)

Free and easy. You may join below optional tour:

Universal Studios Day tour: RMB680/Person

Including transport service GV6 to go

Mon – Thu excluding public holiday

Hotel: 4* Holiday Inn Express Hotel or similar

DAY 06 BEIJING → SINGAPORE

(Breakfast)

After breakfast, free and easy. transfer to airport and back Singapore with unforgettable memories of your truly delightful holiday with **WTS Travel!**

Remark : -

✓ The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.

✓ In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail

Note: For a group of 6, the 7-13-seat vehicle with a driver-guide service will be provided.

The Forbidden City is closed on Mondays. If the Forbidden City tickets are sold out or closed for any special reasons, the visit will be replaced with a tour of the Confucius Temple, Imperial College, and Jingshan Park to view the panoramic view of the Forbidden City.



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE A member of: **NMIS** NATIONAL ASSOCIATION OF TRAVEL AGENTS SINGAPORE

OUR OUTLETS:



f wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

6天5晚

北京泡泡马特城市乐园奇趣之旅



TC: CHN-PEK6POP

(纯玩团, 无购物)

行程特色

- 全程安排北京中心城区酒店
- 品尝传统烤鸭
- 眉州东坡熊猫餐厅
- 北京动物园
- 看熊猫萌兰 ‘西直门三太子’
- 天安门广场
- 故宫—紫禁城
- 颐和园-明清皇帝避暑圣地
- 天坛公园

行程包含

- 5晚酒店住宿, 二人一室
- 餐食顺序根据行程安排
- 全程优秀中文导游服务
- 景点门票

行程不含

- 司机/导游小费 人民币 30/人/天
- 如有领队 SGD\$2 /人/天
- 机场税和燃油附加费
- 其他个人消费
- 旅游签证 / 个人旅游保险

第一天 新加坡 → 北京

(飞机餐)

乘豪华客机飞往中国首都 — 北京。抵达后, 送往酒店。

住宿: 4*北京前门富力智选假日酒店或同级

第二天 北京

(早/午: 炸酱面风味/晚: 美食街自理)

早餐后, 参观世界最大的城中广场 — 天安门广场和故宫, 也称紫禁城, 是明清两朝的皇宫禁苑, 是世界上规模最大的宫殿建筑群。前往著名的天坛公园, 这里是明清皇帝的祭天, 祈穀, 祈雨的神坛。游览前门大街、大栅栏、北京坊, 鲜鱼口美食街, 自由品尝当地老北京美食。

(备注: 故宫周一闭馆, 如遇故宫门票售罄或特殊原因关闭而未能参观, 则改为游览景山公园俯瞰故宫全景+孔庙国子监)

住宿: 4*北京前门富力智选假日酒店或同级



第三天 北京

(早/午: 眉州东坡熊猫餐/晚: 粤菜风味)

您将游往八达岭长城, 是中国古代伟大的防御工程万里长城的重要组成部分, 著名的颐和园, 这里集中中国古代园林和建筑艺术之大成, 是明清皇帝的避暑胜地及行宫, 也被称为慈禧太后的后花园。随后将安排大家逛老北京胡同、什刹海、银锭桥、烟袋斜街, 形状酷似烟袋的街道, 在此古老箍桶里可体验到老北京的大众生活和民俗风情。体验京剧表演表或金面王朝秀, 长安街夜景 + 蓝色港湾夜景灯光秀

住宿: 4*北京前门富力智选假日酒店或同级



第四天 北京

(早/午: 中式合菜/晚: 北京传统烤鸭)

早餐后北京动物园 (熊猫馆看大熊猫萌兰) 是中国规模较大、动物种类较全的城市动物园之一, 从光绪三十二年至今已逾百年历史。然后前往外观鸟巢和水立方, 午餐后前往泡泡马特城市乐园, 是一处充满创意与趣味的潮玩乐园, 让人沉浸在盲盒的奇妙世界中。体验三轮车胡同游+下午茶

住宿: 4*北京前门富力智选假日酒店或同级



第五天 北京

(早/午: 自理/晚: 自理)

早餐后自由活动。您可参加推荐自费:

环球影城一日游: 人民币 680 /人

* 6人起订, 包含往返接送服务, 周一至周四 (节假日除外)

住宿: 4*北京前门富力智选假日酒店或同级

第六天 北京 → 新加坡

(早)

早餐后, 自由活动至送往机场乘搭客机飞回返新加坡。

备注: -

行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。

如果中文和英文行程有不符之处, 请以中文行程为准
备注: 6人餐标提升, 6人安排司机 13座车接送机, 中间3天安排7座司兼导服务

如遇春节、五一、十一等特殊节假日或遇到国家大型会议及国家临时调整政策请另外询价

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

ig wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg